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Käsitellään muut mahdolliset kokousasiat. 
 
Smartum henkilöstöedut. Smartumilta on saatu tarjous kahdesta erilaisesta 
vaihtoehdosta. Asiasta keskusteltiin ja todettiin, että tarjotut vaihtoehdot 
ovat kaupungille kallimpia kuin nykyiset työhyvinvointikustannukset. Asiaa 
selvitellään vielä ja palataan asiaan seuraavassa kokouksessa. 
 
Käytiin läpi Parkkilan ja Oksavan kyläkoulujen työsuojelutarkastusten 
raportteja ja todettiin, että tarkastukset kuuluvat AVI:n normaaleihin 
tarkastuskäynteihin. Raporteissa ei ollut mitään hälyttävää tietoa ja 
havaitut puutteet tulee korjata. 
 
Vesa Puputti käytti puheenvuoron työsuojelusta. 
 
Riitta Rajakangas kysyi puheenvuorossaan milloin työntekijöille tehdään 
seuraava työhyvinvointikysely.  Kysely toteutetaan huhtikuussa 2023. 
 
Seuraava kokous päättiin pitää 9.1.2023 tai 10.1.2023. 

 
 

Päätös Merkittiin tiedoksi. 


